
Zápis ze schůze výboru občanského sdružení
„Vratislavice nad Nisou, Kořenovská“

Přítomní: Marie Hájková, Jaroslav Kult, Luboš Zít

Omluveni: Jitka Shejbalová, Jiří Rajda

Datum konání: 30.6.2011,  Kořenovská 

Projednané body:

1. Seznámení s dopisem nám. Rutkovského ( reakce na jednání se zástupci OSVK na
radnici dne 30.5.2011):

Dopis shrnuje údálosti týkající se konceptu ÚP v oblasti Kořenovské ulice, ale není v
něm uvedena zásadní skutečnost, kterou je zachování stávajícího stavu Kořenovské
ulice potvrzené vratislavickým zastupitelstvem. Dále neobsahuje zmínku o dalších,
projektanty dříve rozpracovaných návrzích na kratší spojení Horní Proseče s
Prosečskou ulicí v Proseči nad Nisou. 

2. Odpovědí nám. Rutkovskému byl poveřen L.Zít tak, abychom získali vyjádření k výše
uvedeným nedostatkům dopisu.

3. Další akce, na kterých musíme zajistit účast zástupců OSVK:

a) Projednání Konceptu územního plánu Jablonce nad Nisou, části Proseč nad Nisou
dne 20.7.2011 v kině Junior.

b) Zářijové zastupitelstvo ve Vratislavicích nad Nisou.

4. V Jablonci nad Nisou byl zveřejněn Koncept územního plánu, který počítá s třetí
variantou spojení Horní Proseče novou levobřežní komunikací Pekelským údolím. 

5. Kult Jaroslav a Zít Luboš seznámili výbor s jednáním ve firmě Valbek, kde je ing.
Koloušek (projektant) seznámil s plánem napojení třetí varianty komunikace  na
Tanvaldskou ulici mezi domy v katastru Vratislavic nad Nisou.

Zapsala: Luboš Zít

Ve Vratislavicích nad Nisou, 10.7.2011


